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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 23.06.2015 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih vseh 15 članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Slavko CENER, Tibor CIGUT, 
Damjan FICKO, Oto FLISAR, Vinko GAJŠT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, 
Danijel KOVAČ, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Ernest SERDT. 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milena AUGUŠTIN   - predsednica Nadzornega odbora občine Tišina 
Aleksandra KAROLI   - predsednica Odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - v.d. direktorice občinske uprave 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
Pri tej točki je g. župan dal v razpravo zapisnik 7. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal zapisnik na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 72: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z 
DNE 26.05.2015 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
 
 
K TOČKI 3 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 7. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 4 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
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ŽUPAN je v skladu s četrtim odstavkom 32. člena poslovnika občinskega sveta umaknil 6. točko (Predlog 
Odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini Tišina – I. obravnava) z dnevnega reda. V nadaljevanju je 
podal dnevni red za 8. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlagani dnevni red na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so nato soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 
 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 7. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
3. Poročilo o izvršitvi sklepov 7. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 8. redne seje OS občine Tišina 
5. Predlog Poslovnika občinskega sveta občine Tišina – I. obravnava 
6. Predlog Sklepa o podelitvi občinskih priznanj občine Tišina za leto 2014 
7. Predlog Sklepa o podelitvi športnih priznanj občine Tišina za leto 2014 
8. Tekoča problematika 
9. Vprašanja in pobude 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA – I. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev k tej točki je podal g. Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije.  
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
V razpravi so sodelovali: Danijel KOLMAN, Franc KNAUS in Tibor CIGUT. 
 
Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno  (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 73: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA V 
PRVI OBRAVNAVI IN GA POSREDUJE V 30 DNEVNO JAVNO RAZPRAVO. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG SKLEPA O PODELITVI OBČINSKIH PRIZNANJ OBČINE TIŠINA ZA LETO 2014 
 
Obrazložitev je podal Slavko CENER, predsednik Komisije za priznanja in nagrade. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Franc KOVAČ, Franc KNAUS in Viktor OBAL. 
 
Podani so bili naslednji predlogi: 
 
Franc KNAUS je predlagal, da se glasuje o vsakem predlogu posebej. 
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Dobeseden prepis na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL: 
Viktor OBAL: »Hvala lepa. Malo na kratko bi jaz obrazložil moj glas. Vso spoštovanje do dr. Vratuša zato 
kar je naredil za nekdanjo skupno državo. Ne vidim pa nič omembe vrednega kaj bi dr. Vratuša naredil za 
občino Tišina. V preteklosti so dobili naziv častnega občana pokojni župnik g. Gregor, dr. Števanec, g. 
Hauko in g. Gomboc, ki so tudi dejansko občani občine Tišina in so vsak na svojem področju nekaj 
doprinesli za razvoj občine. Tako, da se dr. Vratuša ne more postaviti ob bok prej omenjenim 
nagrajencem. Se strinjam, da je dr. Vratuša ugledna osebnost, kot piše avtor obrazložitve, vendar danes 
govorimo o častnem občanu občine Tišina. Na koncu mojega mnenja oziroma obrazložitve glasu moram še 
povedati, če bi veljale zasluge dr. Vratuša, ki je bil vedno v političnem vrhu ne bi občina Tišina bila edina 
od Ljubljane do Lendave, ki nima urejene infrastrukture mimo občinskega središča. To mislim na cesto in 
pločnike. In ne bi Prekmurje bilo eno med najslabše razvitimi regijami in 20 % brezposelnostjo. Zato bom 
glasoval proti. Hvala lepa.« 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predloge sklepov na glasovanje. Člani občinskega 
sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 74: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEM SKLEP, DA SE PODELI ZAHVALNA LISTINA RUDOLFU HORVAT, 
VANČA VAS 67/B, 9251 TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

Člani občinskega sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 75: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEM SKLEP, DA SE PODELI ZAHVALNA LISTINA FRANCU ŠINKO, 
PETANJCI 118, 9251 TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

Člani občinskega sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 76: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEM SKLEP, DA SE PODELI ZAHVALNA LISTINA FERDINANDI 
MLADENOVIĆ, TIŠINA 4/A, 9251 TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

Člani občinskega sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 77: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEM SKLEP, DA SE PODELI ZAHVALNA LISTINA MARJETI BRATKOVIČ, 
TIŠINA 10, 9251 TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

Člani občinskega sveta so z večino (14 prisotnih, ZA = 12, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 78: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEM SKLEP, DA SE PODELI PRIZNANJE ČASTNI OBČAN DR. ANTONU 
VRATUŠA, RIMSKA CESTA 10, 1000 LJUBLJANA.  
Sklep je bil sprejet. 
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K TOČKI 7 
 
PREDLOG SKLEPA O PODELITVI ŠPORTNIH PRIZNANJ OBČINE TIŠINA ZA LETO 2014 
 
Obrazložitev je podal predsednik komisije Slavko CENER. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so nato soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 79: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELIJO PRIZNANJA NASLEDNJIM 
ŠPORTNIKOM, ŠPORTNICAM IN PERSPEKTIVNIM ŠPORTNIKOM ZA LETO 2014: 
1. NAJ ŠPORTNIK OBČINE TIŠINA: 

SAMO ZELKO, TROPOVCI, OBRTNIŠKA 1 
2. NAJ ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA: 

SAŠA MARIJA RATNIK, KRAJNA 15 
3. PERSPEKTIVNI ŠPORTNIK OBČINE TIŠINA: 

RENALDO VIDOVIČ, MURSKI ČRNCI 16 
4. PERSPEKTIVNI ŠPORTNIK OBČINE TIŠINA: 

MARIO GOUBAR, MURSKI ČRNCI 18 
5. PERSPEKTIVNA ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA: 

MARINA GOUBAR, MURSKI ČRNCI 18 
6. PERSPEKTIVNA ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA: 

MELISA ŽALIK, VANČA VAS 4 
7. PERSPEKTIVNA ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA: 

NATALIJA GJERGJEK, GRADIŠČE 50 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- direktor občinske uprave: na osnovi zaključenega razpisa za direktorja občinske uprave občine Tišina 

je bila s sklepom imenovana od 01.07.2015 mag. Mateja Krizmanič Telkeš 
- nasipi na reki Muri: zaključila so se dela na sanaciji nasipov na reki Muri. Potrebo je sanirati še cesto 

po kateri so se vozili kamioni in dograditi kamniti val na začetku zemeljskega nasipa, ko se konča 
betonski nasip. 

- fasada na občinski zgradbi: zaključila se je večina del na obnovi fasade na občinski zgradbi, ostalo je še 
nekaj malenkosti za dokončati. 

 
V nadaljevanju je župan v skladu s sklepom občinskega sveta dal besedo predsednici odbora vaških 
skupnosti Aleksandri KAROLI. 
 
Aleksandra KAROLI je povedala, da so se predstavniki vaških skupnosti zbrali na 10. seji odbora. Tema seje 
so bile vaške igre, kajti približuje se datum vaških iger (5. julij), organizator letošnjih vaških iger bo vas 
Tišina. Vse je lepo povabila, da se teh iger naj udeležijo in pogledajo. Vedeti je potrebno, da se morajo 
organizatorji zares potruditi, da se stvari z organizirajo, na koncu pa so težave, da se teh iger posamezne 
vasi ne udeležijo oziroma občani. Tudi tisti, ki nimajo svojih predstavnikov, smo se dogovorili z določenimi 
društvi, da organizirajo ekipe in se iger prav tako tudi udeležijo. Pozvala je vse občanke in občane, da se 
iger udeležijo, če jim le to čas dopušča, povabila je tudi svetnike, župana in občinsko upravo. 
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K TOČKI 9 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
ŽUPAN je uvodoma podal odgovore na zastavljena vprašanja s prejšnje seje. 
 
Odgovor na vprašanja člana občinskega sveta g. Danijela KOLMANA Kako daleč je zadeva obnova gasilskih 
domov v zvezi z izplačili evropskih sredstev. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Danijela KOLMANA Zakaj je zamrla zadeva okrog TIC-a v 
Gederovcih. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na vprašanja člana občinskega sveta g. Danijela KOLMANA Kako daleč smo s pridobitvijo zgradbe 
bivšega mejnega prehoda v Gederovcih. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Franc KOVAČ je povedal, da je s strani občanov dobil nekaj pripomb glede ozvočenja v kulturni dvorani, ki 
naj ne bi delalo. 
 
ŽUPAN je povedal, da se bo zadeva preverila. 
 
Franc KOVAČ je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
  *     *     *     *     * 

 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednja vprašanja: 
- Ali ni bilo v naši občini osebe s V. stopnjo izobrazbe za poslovnega sekretarja, ki bi nastopila začasno 

delovno mesto na OŠ Tišina? 
- Ali bo komasacija zaključena v predvidenem roku? 
- Ali imamo s komasacijami kake težave? 
 
V nadaljevanju je podal pobudo, da bi se strategija razvoja občine začela izvajati in del te strategije je tudi 
turizem, zato je predlagal sklep, da se ustanovi neka delovna skupina oziroma komisija, da začne z 
izvajanjem tega dokumenta (predstavnik Ustanove dr. Šiftarjeve fundacije želi sodelovati). Predlagal je, da 
bi to zadevo naj prevzel g. Milan KAROLI in da se začne izvajati ta razvoj turizma, ker če ne, bomo ostali 
tam kjer smo. 
 
ŽUPAN je povedal, da podpira to zadevo in podal predlagano pobudo v razpravo. 
 
V razpravi je sodeloval Franc KNAUS. 
 
Podani so bili naslednji predlogi: 
 



 

 

Stran 6 od 7 

 

Franc KNAUS je predlagal, da župan pošlje poziv predsednikom vseh teh organizacij, ki kakorkoli na 
področju turizma lahko v občini Tišina naredijo z nekim ciljem, da se zadeva pelje naprej in da se oblikuje 
en tim in sam osebno vidi na čelu tega tima g. Karolija, ker si ne smemo privoščiti, da bi nekaj odkrivali kar 
je že odkrito in on to zgodbo izmed vseh najbolj pozna. V to skupino bi obvezno vključili enega izmed 
predstavnikov občinske uprave, predsednike TD, društvo kmečkih žena in deklet,…  Misli, da bi moral biti 
postopek tak, da župan z dopisom pozove k oblikovanju nekega delovnega telesa, da se ta skupina sestane 
ter si zada cilje. 
 
ŽUPAN je v nadaljevanju podal odgovore na zastavljena vprašanja: 
- Vprašanje glede zaposlitve poslovne sekretarke na OŠ Tišina bo poslano na osnovno šolo. 
- Komasacije bodo zaključene v roku. 
- Pripombe oziroma pritožbe so, vendar je potrebno vedeti, da je občina Tišina samo investitor, 

komasacijski postopek pelje Upravna enota Murska Sobota in izvajalec je Geodetska družba. V 
razdelitev se župan in občinska uprava ter člani komasacijskih odborov niso spuščali. Sam projekt 
razdelitve je pripravil izvajalec, vodi pa ga upravna enota.  

 
Danijel KOLMAN je bil s podanimi odgovori zadovoljen. 
 
ŽUPAN je glede videnja turizma povedal, da lahko občinski svet sprejme, vendar pa se mora g. Karoli 
strinjati. Glede predloga g. Knausa, da se strani z župana da povabilo za delovno skupino in se potem ta 
delovna skupina oblikuje, bi naslovili zadevo na vse tiste, ki se ukvarjajo s turizmom ali se kakorkoli na 
področju turizma gibajo, na svetniške skupine in pa tudi zainteresirano javnost, če bi bil pripravljen v tej 
delovni skupini sodelovati. Potem se lahko pripravi en sestanek in se potem iz tistega oblikuje ena delovna 
skupina. 
 
Milan KAROLI je povedal, da je pripravljen sodelovati v tej delovni skupini. 
 
ŽUPAN je podal pobudo, da župan v roku štirinajst dni skliče sestanek delovne skupine, ki jo je podal g. 
Knaus, da se skliče sestanek na katerem se oblikuje delovna skupina, ki jo je predlagal g. Kolman.  
 
Danijel KOLMAN se je s podano pobudo strinjal. 
 

*     *     *     *     * 
 
Viktor OBAL je povedal, da se širijo govorice, da bo Direkcija RS za ceste zemljišča, ki so bila odmerjena v 
sklopu komasacije za namen izgradnje kolesarske steze Rankovci – Gederovci, izplačala občini in ne 
lastnikom zemljišč. Govori se celo o številkah 60.000 €. Zanimalo ga je ali je to res. 
 
ŽUPAN je povedal, da na tem projektu trenutno ne potekajo nobene aktivnosti. Zemljišča, ki so se pa dala, 
pa so šla iz fonda občine kjer je bila lastnik občina Tišina. Da se ne bo dogajalo to, da bo nekdo izsiljeval s 
ceno, tako kot se to dogaja na trasi v Tropovcih, kjer se izsiljuje zelo visoka cena (250 €/m2). O kakršnem 
koli izplačilu sredstev glede kolesarske steze Gederovci – Murska Sobota se z direkcijo še ni nič 
pogovarjalo. Z nikomer se še ni pogovarjalo o nobeni ceni in o nobeni prodaji zemljišč Direkciji RS za ceste. 
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
Viktor OBAL je na podlagi članka v prilogi Vestnika zastavil naslednje vprašanje glede obnove cestne 
infrastrukture v Borejcih in sicer je zapisano, da so bila pridobljena nepovratna sredstva iz dveh javnih 
razpisov. Povedal je, da je bilo polovico tega iz enega javnega razpisa, polovico pa je iz proračuna občine 
Tišina.  Naj se ne piše, da so bila pridobljena sredstva iz dveh javnih razpisov, sta bila dva, vendar pa iz 
enega nismo dobili sredstev. 
 
ŽUPAN se je s tem strinjal. 

 
*     *     *     *     * 
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Milan KAROLI je glede komasacij in drugih investicijskih projektov podal pobudo, da bi se na sejah 
občinskega sveta ali odbora, vsaka investicija, ki se izvaja, predstavila situacija med samim projektom. 
Pobuda na odboru za gospodarstvo je bila podana v to smer, da bi se tudi o tem projektu (komasaciji) kjer 
je veliko vprašanj, neznank, ljudje ne vejo ali se naj obrnejo na člane komasacijskih odborov in ali na 
strokovne službe. Sam osebno je bil mišljenja, da je glavni akter pri vsem tem vedno investitor. Ljudje 
želijo malo več informacij, malo več znanja in kako, kje ter na kakšen način svoje nezadovoljstvo reševati. 
Pobuda odbora je bila, da se te posamezne faze posameznega projekta pod točko razno na seji občinskega 
sveta tudi predstavijo in kako daleč so stvari oziroma kje so ključni problemi in kje jih ni. 
 
ŽUPAN je povedal, da je bil pred pričetkom projekta komasacij v Novinah in na občinski spletni strani zelo 
podrobno napisano kako bo postopek komasacije potekal. Sam osebno se je udeležil vseh sestankov s 
komasacijsko komisijo in komasacijskimi odbori na vseh devetih območjih. Ne strinja pa se s tem, da bi 
občina oziroma župan ali občinska uprava delila oziroma odločala kje bo kdo dobil zemljišče. Nekdo za to 
vodi postopek in je za to plačan, da z referencami, ki jih ima, to zadevo spelje. Ko je prišlo do kakršenkoli 
težave, pritožbe ali kakor koli, smo poskušali zadevo razčistiti.  
 

*     *     *     *     * 
 
Viktorja OBAL je zanimalo kaj bo v primeru, da se bo na katerem komasacijskem območju postopek 
zavlekel zaradi pritožb in nerešenih zadev ter bo rok za dokončanje potekel. 
 
ŽUPAN je povedal, da bodo komasacije zaključene v roku, ostal postopke pa vodi upravna enota. Tisti del, 
ki ga vodi občina, bo zaključen v roku, upravni del, ki ga pa vodi upravna enot, pa bo tudi speljan v roku, ki 
ga ima. 
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
 
 
8. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 19.00 uri. 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


